
F öreningsärende 

Föreningen Kristianstads läns taxeringsmän 
höll den 30 mars 1987 sitt ordinarie årsmöte på restaurant Kong Christian i 
Kristianstad. Mötet var föreningens 45:e årsmöte. Till mötet hade tyvärr en
dast ett tiotal medlemmar kommit. 

Föreningens ordförande Gunnar Hanen öppnade årsmötet. Hanen utsågs 
även att leda kvällens förhandlingar. 

Sedan styrelse- och revisionsberättelser föredragits och styrelsens ledamöter 
beviljats ansvarsfrihet för det gångna året förrättades följande val. 

Till ordförande valdes Gunnar Hanell, Ystad, vice ordförande Walter 
Wrangberg, Tomelilla, sekreterare och kassaförvaltare Bengt Höråker, Kris
tianstad, styrelseledamöter Vivi-Anne Björkman, Klippan och Bengt Svens
son, Knislinge. 

Till styrelsesuppleanter valdes Åke Olsson, Kristianstad och Ernst Lilja, 
Helsingborg. 

Till revisorer valdes Ingrid Malmros, Åhus och Bengt Adler, Åhus med 
Tommy Cronholm, Broby som suppleant. 

Till valberedning utsågs Håkan Andersson, Tommarp, sammankallande 
Sven-Erik Nilsson, Hässleholm och Sten-Åke Bolte, Kristianstad med Am
björn Bäärnhielm, Kristianstad som suppleant. 

Gunnar Hanell lämnade en redogörelse för vad som förekommit vid riks
förbundets årsmöte 1986 och informerade om innehållet i skrivelsen från 
TOR. 

Han informerade därefter om förslaget till upplösning av TOR och bildan
de av stiftelse och aktiebolag per den 1 januari 1988. 

Länsföreningen beslöt att bifalla förslaget. Länsföreningen beslöt även att 
övergångsvis driva verksamhet under åren 1988 och 1989. 

Efter årsmötet informerade länsskattechefen Sten Magnusson och taxe
ringsdirektören Ingemar Winnberg om en del av nyheterna vid 1987 års taxe
ring och besvarade taxeringsfrågor från mötesdeltagarna. 

Deltagarna samlades därefter till supe. Vid supen var länsskattechefen Sten 
Magnusson och taxeringsdirektören Ingemar Winnberg föreningens gäster. 
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